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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló

2012. évi =I. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i

rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést

kívánok feltenni

Dr. Seszták Miklós
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Hogyan alakult a díjhátralékos energiafogyasztók aránya az elmúlt időszakban?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Urtól, azért t őle, mert az

energiagazdálkodással, energiapolitikával kapcsolatos kérdéseim vonatkozásában a

Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a válaszadásra .

Tisztelt Miniszter Úr !

Sajnálatos módon rendkívül magas azon fogyasztók száma, akik öner őből már nem

képesek számláik határidőben történő kiegyenlítésére, ők sok esetben minden

erőfeszítésük ellenére kikapcsolásra kerülhetnek az energiafogyasztásból .

Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7. cikkében biztosított jogommal élve a z

egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014 . (II. 24.) OGY határozat 124 . § (1 )

bekezdése alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Hány fogyasztó vesz igénybe jelenleg Magyarországon villamos energia, gáz- és

távhő szolgáltatást? Mennyi ezen belül a lakossági fogyasztók száma?

2. Hány fogyasztó esett késedelembe a villamos energia, gáz- és távhő számlák

fizetésével? Kérem, válaszát az alábbi bontásban közölje :



hátralékos fogyasztók száma a késedelem időtartama szerint:
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3. Mekkora a tartozása a hátralékos fogyasztóknak? Kérem, válaszát az alábbi

bontásban közölje :

A határidőn túli hátralék összege a késedelem időtartama szerint (M Ft) :
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4. Hány fogyasztó van jelenleg kikapcsolva a villamos energia, gáz- illetve távhő

szolgáltatásból? Mennyi ezen belül a lakossági fogyasztók aránya?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2014 . augusztus 25.

Dr. Tóth Bertalan

országgyűlési képviselő
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